
 

 

 

 

Hvordan kan man (folketinget) tillade de nye modulvogntog på de danske motorveje?   

I det oprindelige oplæg skulle vognene kun have tilladelse til at køre mellem transportcentrene, men 

mellem (næsten) alle transportcentrene er der jernbanespor. 

Var det ikke oplagt at transport mellem centrene skulle foregå med bane? 

Det vil være godt for miljøet og fjerne en del lastbiler fra de overbelastede motorveje. 

Jeg har prøvet flere kanaler og skrevet til flere partier, men det er aldrig lykkedes mig at få svar på disse 

spørgsmål. 
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